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framtiden för Eggeby Gård 
 
 
Föreningen Järva Folkets park vid Eggeby gård mellan Tensta och Kista kan 
tvingas lägga ner sin verksamhet. Anledningen är att hyreskontraktet med 
Gatu- och fastighetskontoret löper ut och en kraftig hyreshöjning har aviserats. 
Den föreslagna höjningen är från nuvarande 1500 i årshyra till 100 000 år 
2002, 2000 000 år 2003 och 375 000 år 2004. Föreningen konstaterar att man 
inte klarar av denna höjning.  
 Verksamheten vid Eggeby gård är mycket viktig, kanske främst för barnen 
i området. Många barn med utländsk härkomst får här en praktisk och jordnära 
erfarenhet av djur och natur. Här finns en fältskola, finansierad av Spånga-
Tensta stadsdelsnämnd. Alla skolor i stadsdelen är välkomna att boka 
lektioner.  
 Dagligen kommer mellan 50 och 100 barn för att delta i olika aktiviteter. 
Stockholms ponnysällskap har sina hästar här. Här kan man gå på kulturcafé, 
utomhusteater eller vara med i Mulleverksamhet. Kort sagt verksamheten är 
mycket viktig, främst för barnen! 
 Med anledning av ovanstående vill jag ställa följande frågor till ansvarigt 
borgarråd: 

1. Anser Du att den finns en risk för att ansvaret för denna typ av 
verksamhet bollas mellan olika nämnder som stadsdelsnämnder och Din 
egen nämnd med olika intressen och att verksamheten kan bli lidande? 

2. Är Du beredd att medverka till att gården och verksamheten kan vara 
kvar ? 

 
Stockholm den 22 oktober 2001 
 

Rebwar Hassan 


